
 
 

 
 
 
Schriftelijke vragen: Aanpak overlast samenscholing jongeren 

 

Geacht college,            Rijswijk, 8 mei 2020 

Bij de fractie van het CDA komen de afgelopen weken signalen van inwoners binnen dat in de meer 
afgelegen parken van Rijswijk en parkeerplaatsen, zoals bv Hoekpolderpark, Overvoorde, het 
Rijswijkse Bos en crematorium Eikelenburg, veel samenscholing plaatsvindt door groepen jongeren.  
 
Bij de samenscholing wordt de  1,5 meter afstand houden regel niet nageleefd, lachgas gebruikt en 
zwerfaval niet opgeruimd. Daarnaast wordt gesignaleerd dat ‘s-avonds sprake is van heling van 
goederen en drugshandel op de parkeerplaatsen rondom de parken. 
 
De handhaving in Rijswijk is op deze meer afgelegen parken en parkeerplaatsen minder aanwezig 
dan in bijvoorbeeld het Wilhelminapark. Doordat er minder toezicht en handhaving zichtbaar is,  
trekken de jongeren juist naar deze meer afgelegen parken en parkeerplaatsen toe . 
  
Het CDA is van mening dat in deze meer afgelegen parken en parkeerplaatsen meer toezicht moet 
zijn door handhaving om de overlast die de samenscholende jongeren veroorzaken terug te 
dringen.  
 

De CDA-fractie heeft daarom de volgende vragen voor het college van B&W: 

1. Is het college bekend met de signalen dat groepen jongeren samenscholen in de meer 
afgelegen parken en parkeerplaatsen zoals bv Hoekpolderpark, Overvoorde, het Rijswijkse 
Bos en crematorium Eikelenburg? 

2. Is het college bekend met de overlast van het gebruik van lachgas op de meer afgelegen 
parken en parkeerplaatsen? Is het college het met het CDA eens dat het gebruik van 
lachgas op de langere termijn zeer schadelijk is voor de gezondheid? Ziet het college 
mogelijkheden om een lachgasverbod in de APV op te nemen? Zo nee, waarom niet? 

3. Is het college het met het CDA eens dat ook in de meer afgelegen parken en 
parkeerplaatsen de Coronaregels en de APV nageleefd moeten worden? Zo nee, waarom 
niet? 

4. Is het college het met het CDA eens dat het belangrijk is om nu op de meer afgelegen 
parken en parkeerplaatsen de handhaving te intensiveren en meer zichtbaar aanwezig te 
zijn, aangezien de jongeren juist naar deze plekken blijken toe te trekken? Zo nee, waarom 
niet? 

5. Is het college bereid de inzet van de handhaving komende periode te intensiveren voor deze 
meer afgelegen parken en parkeerplaatsen zoals bv Hoekpolderpark, Overvoorde, het 
Rijswijkse Bos en crematorium Eikelenburg? Zo nee, waarom niet? 
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